
/t.l.
stěna protl blu}u? e|dřlv za rok
Hu3topače - sé studil na plánovánou protihluko-
vou stěnu 5e seznámlli HusloPečsli, Nechalo jl vy-
pId(ovdt ReditelsNl5ilni( d dalnic,,Pravděpodobný
zdčatek stdvb} je V ro(e 20l8, nejpozdéii 20]9,
V současnosti je vice než kllomett stény v hdvarij-
nlín stavu a jen zhruba čtyři sta metru odpovídá
normě Ted Jsou nd pro8ramU ]eště dalsl aclmini§,
trativní a Píojeklové práce, napřiklad 2e stíany hy.
8ieny,' uvedla na poslednim zasedánl zastupitelstva
hustopečská starostká Hana Potměšilová, stavbu
nové stěny řešl HustopečštI již několik let, (ber)


